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 עופר-עו"ד יגאל ברק משתתפים:
 רו"ח חגית מימון מגירה    
 עדנה זטלאוי   

  
 המועצה מבקר –שמואל לביא    

 
 
 

 2019דו"ח בקורת משרד הפנים לשנת  על סדר היום:
 2019דו"ח מבקר המועצה לשנת                                    

 
 מודה לשמואל על השתתפותו בישיבה זו,  -  עדנה 

 
 2019דו"ח בקורת משרד הפנים לשנת  .1

 
 ו"ח הסופי . אשתקד נשלחו הערות שלי לדו"ח הבקורת ולא זכו להיכלל בד -  עדנה 

 
 מומלץ שלא לחתום על הדו"ח הספי טרם סיום קבלת הערות מבוקרים. -  שמואל

 
   1פרק ב' סעיף 

ועדת הבקורת נבחרת על ידי נבחרי הציבור ומתוכם, אין צוות תיקון ליקויים יכול להורות לנבחרי הציבור. יחד עם זאת 
 הצוות ממליץ למנות חבר שלישי ולקיים את הועדה

 
   2סעיף פרק ב' 

 . 2018כי הועדה המליצה למועצה המלצו לדו"ח בקורת משרד הפנים לשנת  20/10/19עולה מפרוטוקול הועדה מיום 
 לעיל.  1לענין צתפקוד הועדה, נפנה להמלצתנו בסעיף 

 
 3פרק ב' סעיף 

עת הבקורת לא קובץ החלטות מועצה אינו מחוייב על פי חוק!! מזכירת המועצה יצרה אותו לנוחות חברי המועצה. ב
הספיקה מזכירת המועצה להכין קובץ זה בשל וירוס הקורונה ומאפייניו בתפקוד העבודה. הקובץ הוכן בסופו של דבר 

 ונשלח לחברי המועצה וגם פורסם באתר המועצה. 2020והן לשנת  2019הן לשנת 
 

   4פרק ב' סעיף 
יות מקומיות לקחה על עצמה לתקן את  ות דיני רשגזברית המועצה שבמועד הבקורת היתה חדשה הן במועצה והן בהכר

 הליקוי ואכן תיקנה.
 

 1פרק ג סעיף 
 התייחסות המועצה מדברת בעד עצמה בתגובת המבוקרים. יש להמשיך ולדרוש את תקצוב משרד החינוך

 
 
 
 



 

 

 
 
 
 

  
 
 
 
 

 2פרק ג' סעיף 
פעמים בשנה. ועדות החובה בראשותם  4מזכירת המועצה מתזכרת את ראשי הועדות במועצה באשר להתכנסותן לפחות 

של חברי המועצה )דרג פוליטי(  ולכן נותר לדרג הניהולי של המועצה רק לתזכר ולהדגיש את חשיבות התכנסות הועדות 
 ביחס לתשומות והתפוקות לטובת כלל התושבים.

ו ממליצים למועצה להקטין את מספר החברים בכל ועדה על מנת שמספר החברים המהווה קוורום יחד עם זאת אנ
לישיבה יהיה מספיק על מנת לאפשר קיום הישיבה. כמו כן מומלץ, במידה והרצון הוא לשיתוף הציבור במעגלי  

 ההחלטות לבחון את המודל של פורום שיעסוק בנושא לצד הועדה הסטטוטורית. 
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 בטיחות במוסדות חינוך ומבני ציבור  2.1

 
 . 28/2/22באחריות מהנדס המועצה עד לא יאוחר מיום  –מאמצים המלצות המבקר ויש לפעול לישומם 

 
 מאגרי מידע 2.2

 
 ת במועצה.המועצה פעלה במהירות להסדרת ענין רישום המאגרים וישום אבטחת המידע והגנת הפרטיו 2.2.1

מונה ממונה אבטחת מידע לענין זה והוא מתפקד בקביעות ומבצע עבודתו בהתאם לחוק הגנת הפרטיות  
 ואבטחת מידע 

 
יועץ האבטחה יקבל המלצות מבקר המועצה בגין דו"ח בקורת זה, על מנת שיפנים צרכים נוספים כפי   2.2.2

 לאלתר.  שהם עולים בדו"ח. באחריות עדנה
 

גיד מעין עיקרוני אנו ממליצים לראש המועצה ולשאר נציגי המועצה בהנהלת היות והמתנ"ס הינו תא 2.2.3
המתנ"ס לוודא ולפקח כי נושא הגנת הפרטיות ואבטחת המידע מקבלים מענה ראוי על פי חוק במתנ"ס  

להבים ולהעביר למועצה מסמך חתום על ידי גורם מקצועי מוסמך בתחום זה כי המתנ"ס עומד בדרישות  
 30/6/22חר מיום אלה, עד לא יאו

 
  

 
 
 
 
 
 

 רשמה: עדנה זטלאוי 
 

 

 

 


